





遞交日期
Date of
Submission

警隊推動精英運動員參與計劃申請表 Elite Athletes Strategic Engagement (EASE) Scheme Application form

甲部 - 個人資料 (由申請人填寫)

. I . Pb		(TTI .L. DI3 / C.25424)
Dort A	Dorcono	l Dortioulore

Part A – Personal Partici	ulars			
中文姓名 Name (Chinese)			
英文姓名 Name (English))			
性別Sex	□男M	1 □女F		
出生日期 Date of Birth				(DD/MM/YY)
聯絡電話 Contact No. (M	obile)			
電郵 Email Address				
學歷 Qualification				
職業 Occupation				
機構 Organisation				
職位 Position				
乙部 - 運動項目 Part B - Sports 體育總會 National Sports	Association			
運動項目Sports				
狀況 Serving status		□ 現役運	動員Serving Athlete 🗌 退	役運動員Retired Athlete
開始訓練日期 Serving date		∄ From	()	MM /年YY)
退役日期(只適用於退役運動員) Retired Since (only applicable to retired athlete)		由 From	()	月MM /年YY)
目關比賽成績 Relevant Cor	npetition Resul	ts		
比賽名稱Name of Event	日期 D ate o		項目Event Category	成績Result
本人謹代表所屬體育總會確 , the undersigned, on beha he Applicant is a member o	認以上運動成績 If of the respect of the NSA.	及申請人為 tive NSA he	本會之有效會員。 ereby verify the above-ment	ioned sports results and
受權代表姓名 Name of Auth	orised Represe	entative:		
受權代表職位 Position of A	uthorised Repre	esentative: ˈ	*President / Chairman / Hoi *請圈出合適的職位 Please circle the appr	n. Secretary General
総電話 Contact No.:			mail Address:	
簽署及蓋章 Signature & NS	A's Chop:		日期 Date :	







警隊推動精英運動員參與計劃申請表 Elite Athletes Strategic Engagement (EASE) Scheme Application form

收集個人資料聲明

Personal Information Collection Statement

 香港運動員就業及教育計劃及香港警務處尊重個人資料私隱權利,並致力遵守《個人資料(私隱)條例》的 規定。

Hong Kong Athletes Career & Education Programme (HKACEP) and the Hong Kong Police Force respects personal data privacy and is committed to complying with requirements of the Personal Data (Privacy) Ordinance.

2. 申請人提供個人資料屬自願性質。倘若申請人不提供足夠資料,香港運動員就業及教育計劃及警務處可能無法處理有關申請。

The provision of the personal data requested in this form is voluntary. If an applicant fails to provide all information as requested, Hong Kong Athletes Career & Education Programme and Hong Kong Police Force may not be able to process the application.

- 3. 根據個人資料(私隱)條例第18和22條及附表1的第6原則,申請人有權查閱及改正所提供的個人資料。
 The applicant has a right to request access to and correction of the personal data as provided in Section 18 and 22 and Principle 6 of Schedule 1 of the Personal Data (Privacy) Ordinance.
- 4. 茲證明以上資料是依據本人所知及所信,全屬正確無誤。本人明白如蓄意提供虛假資料或漏報任何有關資料,香港運動員就業及教育計劃及香港警務處有權取消本人申請。

I certify that the information contained above is correct, and complete to the best of my knowledge and belief. In completing this form I understand that if I wilfully give false information or withhold any material information, it will render me liable to disqualification of the application.

I understand and agree with all clauses in this statement.						
申請者簽署 Signature of Applicant	日期 Date					

註 N<u>ote</u>

請將填妥之申請表格盡快交回所屬總會,以便總會集中統籌提名事宜。總會需於 2020 年 9 月 15 日(星期二)前將申請表格及總會提名表交回香港運動員就業及教育計劃辨事處。

Please submit the completed application form to NSA Office for verification and nomination at once. NSA must submit the application form and NSA nomination form on or before 15 September 2020 (Tuesday).

地址:香港銅鑼灣大球場徑1號奧運大樓1樓1004

本人明白並同意本同意書及聲明內之各項條文。

Address: Room 1004, 1/F., Olympic House, 1 Stadium Path, Causeway Bay, Hong Kong